
 

 8/11 – 14מספר  שלא מן המניין מליאה  תפרוטוקול מישיב
 

 בחדר הישיבות. "אתשע איירב י"א 15.5.11 -ה ביום ראשון התקיימה
 

 מ.מ. ראש המועצה מר יצחק בלה משתתפים 

 חברת מועצה גב' מירב אמתי 

 חבר מועצה מר אבנר שבתאי 

 חברת מועצה גב' רבקה שני 

 החבר מועצ מר ואנונו מאיר 

 חבר מועצה   מר אפרים צוק                          

 חבר מועצה   מר מישה בלומנפלד                   

 חבר מועצה מר אריה פולק 

 חבר מועצה   מר מימון אוחיון                        

   

   

 ראש המועצה  מר אלי אבוטבול                       יםחסר

 חברת מועצה זמןאריאלה וי 

 חבר מועצה מר צחי ברוך 

 חבר מועצה מר חיים ליפא                          

   

 יועץ משפטי עו"ד יוסי ברזלי נוכחים

 מהנדסת המועצה  גב' אורית סקר 

 מזכיר המועצה מר דני ביתן 

 גזבר המועצה מר דני שניר 

   
 

 

 

 סדר היום:

 פיתוח כבישים. ₪אלף  1,525,507 -ל 1269הגדלת תב"ר 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 פיתוח כבישים. ₪אלף  1,525,507 -ל 1269. הגדלת תב"ר 1
 

 

 מציגה את הנושא. –אורית סקר 

 

 .שואל מתי מתוכנן טיפול בכביש ברחוב יפה נוף  -מישה בלומנפלד 

 

 יבדוק וימסור תשובה למישה. –איציק בלה 

 

 החלטה:

 לפיתוח כבישים. ₪ 1,525,507 -ל 1269תב"ר מאושר פה אחד 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 איציק בלהדני ביתן                                                                                    

 ראש המועצהמ.מ מזכיר המועצה                                                                          

 

 

 

 העתק: חברי המועצה

 נוכחים          

 גב' רוממה תמאם, קצינת מחוז, משרד הפנים, חיפה          

 31043חיפה  4394משרד מבקר המדינה, אגף ה', ת.ד.           

 


